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Από το υπ’ αριθ. 7/2008 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 192/2008 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Επικύρωση του αποτελέσματος των 
εκλογών, ανακήρυξη μελών, συγκρότηση 
Τ.Σ. Νέων Βέροιας και πρόσκλησή του σε 
1η συνεδρίαση. 

 
       Σήμερα 7 Απριλίου του έτους 2008 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 3-4-2008 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Τοπικών 
Συμβουλίων και στην Δήμαρχο σύμφωνα με το άρθρο 95 του Ν. 3463/2006 «Κύρωση 
του Κώδικα Δήμων και Κοινοτήτων. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 27 μελών βρέθηκαν παρόντα  25 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Πρόεδροι 
                                                                                                   Τοπικών Συμβουλίων 

1. Μ. Σουμελίδης Χ. Γεωργιάδης Σ. Διαμαντής 
2. Δ. Δάσκαλος Ι. Ακριβόπουλος  
3. Τ.  Χατζηαθανασίου   Απόντες Πρόεδροι Τ.Σ. 
4. Γ.  Μιχαηλίδης   Ι. Καπετανίδης 
5. Π. Παυλίδης   Σ. Κρομμύδας 
6. Π. Τσαπαρόπουλος   Η. Σοφιανίδης 
7. Σ. Μηλιόπουλος   Π. Ποταμόπουλος 
8. Ν. Μωυσιάδης   Π. Πιτούλιας 
9. Α. Δελαβερίδης   Γ. Μανακούλης 

10. Α.  Τσιάρας   Β. Ρήσσου 
11. Ν. Τσιαμήτρος   Ι. Ταρασίδης 
12. Ν. Μαυροκεφαλίδης    
13. Κ. Συμεωνίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 189/2008 

απόφασης αποχώρησε ο κ. Β. Γιαννουλάκης. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 190/2008 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Β. Γιαννουλάκης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 192/2008 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Π. Τσαπαρόπουλος, Ε. Γουναράς. 
4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 193/2008 απόφασης 
προσήλθαν οι κ.κ. Π. Τσαπαρόπουλος, Κ. Συμεωνίδης, Σ. 
Παναγιωτίδης, Ε. Σοφιανίδης, Ε. Γουναράς. 

14. Μ. Τρανίδης 
15. Α. Παπαστεργίου 
16. Γ. Κάκαρης 
17. Χ. Σκουμπόπουλος 
18. Β. Γιαννουλάκης 
19. Σ. Παναγιωτίδης 
20. Ε. Σοφιανίδης 
21. Μ. Σακαλής 5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 194/2008 απόφασης 

αποχώρησαν οι κ.κ. Ε. Σοφιανίδης, Γ. Ορφανίδης. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 197/2008 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Α. Δελαβερίδης. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 201/2008 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Ι. Καλαϊτζίδης. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 203/2008 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Ε. Γουναράς. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 206/2008 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Ε. Γουναράς. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 214/2008 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Δελαβερίδης, Γ. Κάκαρης. 

22. Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 
23. Ε. Γουναράς 
24. Ι. Καλαϊτζίδης 
25. Γ. Ορφανίδης 



 
Στη συνέχεια ο προεδρεύων αντιπρόεδρος, εισηγούμενος το 4° θέμα της 

ημερήσιας διάταξης, έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 1-4-2008 εισηγητικό σημείωμα 
της Δημάρχου, που έχει ως εξής: 

Με την 6896/4-2-08 κοινή Υπουργική απόφαση των Υπουργών Εσωτερικών 
και Εθνικής Παιδείας & Θρησκευμάτων προκηρύσσονται εκλογές για την ανάδειξη 
μελών Συμβουλίου των Τοπικών Συμβουλίων Νέων και ρυθμίζονται θέματα 
διαδικασίας διεξαγωγής των εκλογών. 

Σύμφωνα με τα οριζόμενα στην παρ. 5 του άρθρου 11 της  παραπάνω 
απόφασης ΄΄ Στην πρώτη συνεδρίαση του δημοτικού ή κοινοτικού συμβουλίου, μετά τη 
λήξη της έκθεσης του πίνακα αποτελεσμάτων ή μετά τη λήξη της προθεσμίας εκδίκασης 
των ενστάσεων, επικυρώνεται το αποτέλεσμα της εκλογής και ανακηρύσσονται τα 
τακτικά και αναπληρωματικά μέλη του Τοπικού Συμβουλίου Νέων. Με την ίδια 
απόφαση συγκροτείται το Τοπικό Συμβούλιο Νέων και καλείται σε πρώτη 
συνεδρίαση.΄΄     

Στις 30 Μαρτίου διεξήχθησαν οι εκλογές για την ανάδειξη μελών του 
επταμελούς Συμβουλίου του Τοπικού Συμβουλίου Νέων Βέροιας, και την ίδια μέρα 
αναρτήθηκε ο παρακάτω  Πίνακας αποτελεσμάτων ψηφοφορίας: 
Α) Εγγεγραμμένοι       Εκατόν Τριάντα Δύο ( 132 ) 
Β) Ψήφισαν      Σαράντα  Δύο  (42) 
Γ) Έγκυρα ψηφοδέλτια     Τριάντα  Εννέα  (39) 
Δ)  Άκυρα ψηφοδέλτια      Τρία     ( 3 ) 
      Λευκά ψηφοδέλτια     Κανένα   ( 0 ) 
      Σύνολο άκυρων και λευκών ψηφοδελτίων  Τρία     ( 3 ) 
Ε) Επιτυχόντες 
1. Καπανίδης Κων/νος του Ιωάννη   Δεκαεννέα    ( 19 ) 
2. Σοφιανίδης Άγγελος του Γεωργίου   Δέκα επτά   ( 17 ) 
3. Παπαδόπουλος Ιωάννης του Διογένη  Δεκαπέντε    ( 15 ) 
4. Αργυρίου Βενετία του Φώτη     Δεκατέσσερις   ( 14 ) 
5. Ταχματζίδης Ευστάθιος του Δημητρίου  Δώδεκα.    ( 12 ) 
6. Χρυσάφη Όλγα του Ιωάννη    Δώδεκα    ( 12 ) 
7. Ιγνατιάδης Αναστάσιος του Μιχαήλ   Επτά     ( 7 ) 
Στ) Επιλαχούσα 
1. Ζωγράφου Αμαλία του Παντελή    Έξη     ( 6 ) 

Με τις διατάξεις της παρ. 1 του  άρθρου 93 του Ν. 3463/2006 (Κ.Δ.Κ.) 
προβλέπεται ότι «Το Δημοτικό Συμβούλιο αποφασίζει για όλα τα θέματα που αφορούν 
το Δήμου, εκτός από εκείνα που ανήκουν στην αρμοδιότητα του Δημάρχου ή της 
Δημαρχιακής επιτροπής». 

Ύστερα  από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να 
αποφασίσει  
α) για την επικύρωση του αποτελέσματος της εκλογής του επταμελούς Συμβουλίου 
του Τοπικού Συμβουλίου Νέων Βέροιας 
β) για την ανακήρυξη των τακτικών και αναπληρωματικών μελών και την 
συγκρότηση του Τοπικού Συμβουλίου Νέων Βέροιας.  

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Μιχαηλίδης: Σύμφωνα με την κοινή υπουργική απόφαση και με τη δική μας 

απόφαση είχε οριστεί σαν ημερομηνία η 30η Μαρτίου για να γίνουν οι εκλογές για 
την ανάδειξη του Τοπικού Συμβουλίου Νέων. Ήμασταν από τους πρώτους δήμους 
στην Ελλάδα που από την αρχή του 2007 είχαμε κινήσει τις διαδικασίες για την 
δημιουργία του μητρώου νέων. Παρόλα αυτά η Γενική Γραμματεία Νέας Γενιάς τρεις 



φορές με εγκύκλιό της ανέστειλε αυτή τη διαδικασία με αποτέλεσμα να περιμένουμε 
πότε θα υπογραφεί η κοινή υπουργική απόφαση. Εμείς για το μητρώο νέων δώσαμε 
όση δημοσιότητα άρμοζε και όριζε η Γενική Γραμματεία Νέας Γενιάς αλλά και η 
κοινή υπουργική απόφαση. Έχουμε λοιπόν το αποτέλεσμα να είχαν εγγραφεί αρχικά 
136 άτομα πλην όμως μέχρι να γίνει η διενέργεια των εκλογών 4 από αυτά ήταν 
πέραν του ορίου ηλικίας και βγήκαν εκτός. Τελικά συνολικά ήταν εγγεγραμμένα 132 
άτομα και ψήφισαν μόλις 42, τα άκυρα ήταν 3 και με τη σειρά που έλαβαν τις 
ψήφους εκλέχθηκαν οι κ.κ. Καπανίδης Κων/νος, Σοφιανίδης Άγγελος, Παπαδόπουλος 
Ιωάννης, Αργυρίου Βενετία, Ταχματζίδης Ευστάθιος, Χρυσάφη Όλγα, Ιγνατιάδης 
Αναστάσιος και επιλαχούσα η κα Ζωγράφου Αμαλία. Θέλω εδώ να τονίσω ότι 
γενικότερα με λυπεί το φαινόμενο να μην υπάρχει ανταπόκριση των νέων για 
συμμετοχή στα κοινά. Θα περίμενε κάποιος, εφόσον είχε ανοίξει το παιχνίδι, να 
υπήρχε μία αθρόα προσέλευση των νέων ανθρώπων και να υπάρχει πραγματικά ένα 
μητρώο νέων 1.000 ή 2.000 κι από εκεί να προκύψει το Τοπικό Συμβούλιο Νέων. 
Παρόλα αυτά, ό,τι συνέβη στη Βέροια συνέβη και στους άλλους δήμους πλην των 
μεγάλων δήμων Αθηνών και Θεσσαλονίκης όπου ο αριθμός ήταν μεν μεγαλύτερος κι 
εκεί όμως τα πράγματα είναι και πάλι λυπηρά.  Επικυρώνοντας λοιπόν αυτό το 
αποτέλεσμα, να ευχηθούμε σ΄ αυτά τα παιδιά καλή δουλειά, να είναι αυτοί οι 
πρόδρομοι μιας πορείας ή μιας ουσιαστικής ανάδειξης του Τοπικού Συμβουλίου ένα 
όργανο που θα παίζει καθοριστικό ρόλο με τις ιδέες που έχουν οι νέοι άνθρωποι στην 
ανάπτυξη του δήμου μας και πραγματικά την επόμενη διετία που θα προκύψει το 
επόμενο Τοπικό Συμβούλιο μακάρι να είναι μεγαλύτερη η προσέλευση όχι μόνο στην 
πόλη μας αλλά σε κάθε δήμο για να υπάρξει μία γενικότερη εκπροσώπηση και 
ηλικιακή και επαγγελματική και από τα τοπικά διαμερίσματα για να υπάρχουν 
καλύτερα αποτελέσματα στις εργασίες του Τοπικού Συμβουλίου. Εκ των πραγμάτων 
πρέπει να επικυρώσουμε το αποτέλεσμα των εκλογών οι οποίες έγιναν σύμφωνα με 
τις οδηγίες της κοινής υπουργικής απόφασης και τηρώντας πιστά την απόφαση του 
Δ.Σ. για την ημερομηνία αλλά και τα μέλη των εφορευτικών επιτροπών. 

Πρόεδρος: Τοποθετήσεις. 
Σκουμπόπουλος: Και στην προηγούμενη συνεδρίαση, όταν γνωρίζαμε την 

εγγραφή των νέων στους εκλογικούς καταλόγους για την εκλογή των νέων Τοπικών 
Συμβουλίων αλλά και σήμερα, με την τραγικότερη κατάληξη του θέματος, δηλ. το 
γεγονός ενώ έχουν εγγραφεί 132 άτομα να ψηφίζουν μόλις 42, μόνο θλίψη μπορεί να 
μας προκαλεί. Σ’ έναν ομολογουμένως πρωτοποριακό θεσμό, που λειτουργεί για 
πρώτη φορά στη χώρα μας, οι νέοι γύρισαν την πλάτη. Θα πρέπει να 
προβληματιστούμε γι’ αυτό το γεγονός κι αν θέλετε να αναλάβουμε όλοι τις ευθύνες 
γιατί όλοι έχουμε ευθύνες που η νεολαία γυρίζει την πλάτη στα κοινά. Θα περίμενε 
κανείς από τη νεολαία της πόλης μας, όχι αθρόα συμμετοχή, αλλά θα έλεγα να γίνει 
παλλαϊκό ξεσήκωμα γιατί μόνον έτσι θα αναδειχθούν οι νέοι άρχοντες της πόλης και 
του νομού. Δεν ξέρω τι δεν πήγε καλά, δεν ξέρω τι έκανε η πλειοψηφία που είχε την 
ευθύνη της διαχείρισης του θέματος, πραγματικά είδα πολλές ανακοινώσεις στον 
τοπικό τύπο αλλά δεν ξέρω γιατί δεν ανταποκρίθηκαν οι νέοι. Ξέρω πόσοι αθλητικοί 
και πόσοι πολιτιστικοί σύλλογοι είναι στην πόλη. Μήπως δεν έφταναν μόνον οι 
ανακοινώσεις; Μήπως έπρεπε να πάμε στους συλλόγους να ζητήσουμε συνελεύσεις; 
Δεν μπορεί ο δήμος να επιχορηγεί πολιτιστικούς και αθλητικούς συλλόγους για τις 
δραστηριότητές τους και από την άλλη να μην έχει αυτή τη συνεργασία προκειμένου 
να γραφούν εκλογείς στους εκλογικούς καταλόγους. Δεν ξέρω τι συνεργασία έκανε ο 
αρμόδιος αντιδήμαρχος με τα σχολεία της δευτεροβάθμιας εκπαίδευσης. Δεν 
μπορείτε σήμερα να μας φέρνετε να ψηφίσουμε επικύρωση του αποτελέσματος, αν 
και τυπικά είναι σωστό, δεν μπορούμε να πούμε όχι, αλλά να βλέπω τα παιδιά των 



κολλητών, των συγγενών και των ημετέρων. Δεν μπορώ να το ψηφίσω. Κάτι δεν 
κάναμε σωστά. Δεν λέω για σας αλλά όλοι μας κάτι δεν κάναμε σωστά, όλος ο δήμος 
δεν έκανε κάτι σωστά. Εγώ ζητώ κύριοι συνάδελφοι να μην επικυρώσουμε αυτό το 
αποτέλεσμα. Να αναβάλουμε το θέμα και να ξαναπροκηρύξουμε τις εκλογές. Είναι 
ντροπή για την πόλη μας να γράφτηκαν 132 άνθρωποι και ούτε αυτούς να πείσαμε να 
έρθουν να ψηφίσουν. Κι αν θέλετε την ευθύνη την αναλαμβάνω πρώτα εγώ για να μη 
νομίσετε ότι σας κάνω μικροπολιτική. 

Σακαλής: Αν και με κάλυψε ο κ. Σκουμπόπουλος, κι εγώ είμαι απαισιόδοξος 
με τη λειτουργία αυτού του Τοπικού Συμβουλίου Νέων. Δια στόματος κ. Μιχαηλίδη 
ακούσαμε ότι έγιναν πάρα πολλές ανακοινώσεις και πιστεύω και πάρα πολλές 
παροτρύνσεις για την εγγραφή μελών, είναι όμως λυπηρό για μία πόλη 50.000 
κατοίκων να έχουν εγγραφεί μόνο 132 μέλη και είναι σίγουρο ότι αυτά τα μέλη 
γράφτηκαν με παροτρύνσεις όλων μας για να μην πω από τη μια πλευρά. Δεν ξέρω 
για ποιο λόγο η νεολαία μας γύρισε την πλάτη, στην ουσία όμως γύρισε την πλάτη 
στον ίδιο της τον εαυτό. Όταν δίνουμε αγώνες κι έδωσαν κι αυτοί αγώνες για να 
έχουν κάτι με τα Τοπικά Συμβούλια Νέων όπου εδώ με πάρα πολλές καμπάνες το 
δεχτήκαμε δυστυχώς οι ίδιοι οι νέοι το απέρριψαν στην πράξη. Κι αυτό που είπε ο κ. 
Σκουμπόπουλος για κολλητούς και ημέτερους είναι κοινό μυστικό πως αν δεν 
υπήρχαν αυτά τα ονόματα υποψηφίων πιθανώς να είχαμε κι ακόμη μικρότερη 
συμμετοχή. Ειλικρινά λυπάμαι, και σαν εκπαιδευτικός που είμαι, που οι νέοι 
απαξίωσαν τον ίδιο τους τον εαυτό, τον ίδιο τον θεσμό. Παρόλο που είναι τυπικό το 
πρόβλημα και το θέμα εμείς να επικυρώσουμε το αποτέλεσμα αλλά όταν αυτοί μας 
γυρίζουν την πλάτη εμείς να πούμε μπράβο σας και καλά κάνετε; Δεν ξέρω αν γίνεται 
η πρόταση του κ. Σκουμπόπουλου για αναβολή αλλά εγώ τουλάχιστον θα ψηφίσω 
λευκό για να έχω ήσυχη τη συνείδησή μου. Αφού δεν θέλουν οι ίδιοι οι νέοι εγώ δεν 
τους επικυρώνω. 

Μιχαηλίδης: Νομίζω ότι στην ουσία του θέματος συμφωνούμε όλοι γιατί αυτό 
το φαινόμενο δεν είναι κάτι που συνέβη μόνο στη Βέροια αλλά σε όλη την Ελλάδα. Η 
Νάουσα, που είναι κατά κάτι μικρότερη της Βέροιας, είχε μητρώο 50 νέων. Δεν θέλω 
να μεταφέρουμε την ευθύνη στην πλειοψηφία ή στη μειοψηφία κε Σκουμπόπουλε. 
Εμείς κάναμε ό,τι ακριβώς όριζε ο νόμος. Πυροβολήσαμε πραγματικά τον τύπο με τις 
ανακοινώσεις, κάναμε συσκέψεις και ενημερώσαμε όλα τα σωματεία. Ίσως είναι ένα 
γενικότερο κοινωνικό φαινόμενο η μη συμμετοχή των νέων στα κοινά. Να σας 
θυμίσω πως όταν ξεκίνησε ο θεσμός το 2004 από την κυβέρνηση του ΠΑΣΟΚ τότε 
και ήσασταν εσείς κε Σκουμπόπουλε δήμαρχος της πόλης τότε το μητρώο είχε 74 
μέλη αλλά δεν είναι ποσοτικό το θέμα. Εγώ πραγματικά θα ήθελα να έχει 3.000 και 
4.000 μέλη το μητρώο. Ούτε εκείνος ο αριθμός δηλ. το 74 με ικανοποιούσε αλλά ούτε 
και το 132. Είναι ένα φαινόμενο που πρέπει να απασχολήσει το Δ.Σ. δηλ. γιατί οι νέοι 
δεν συμμετέχουν στα κοινά. Τι είναι αυτό που τους ακυρώνει ή τους εμποδίζει. Τους 
ενοχλεί η πολιτική ή αυτοί που ασκούν την πολιτική; Νομίζω ότι την απάντηση θα 
μας τη δώσουν οι νέοι και πρέπει κα Δήμαρχε να κάνουμε και μία ημερίδα για να 
δούμε τι γίνεται με τη συμμετοχή των νέων στα κοινά. Γιατί ό,τι συμβαίνει εδώ είναι 
μία μικρογραφία όλων των δήμων της Ελλάδας. Συμφωνούμε σε όσα λέτε και ίσως 
θα πρέπει να προβληματιστούμε όμως δεν μπορούμε να αναβάλουμε το θέμα γιατί 
σύμφωνα με την κοινή υπουργική απόφαση και τα όρια που έχουν βάλει γίνεται 
αποδεκτό αυτό το αποτέλεσμα της 30ης Μαρτίου και δεν προβλέπεται από τη 
νομοθεσία να ανοίξει ξανά το μητρώο. Και αυτό θα γίνει σύντομα γιατί η θητεία 
αυτού του Τοπικού Συμβουλίου τελειώνει στις 31.12.2008 κι από το 2009 θα έχουμε 
καινούργιο Τοπικό Συμβούλιο που θα έχει θητεία 2009 – 2010. 



Δήμαρχος: Τα πράγματα είναι ακριβώς έτσι όπως ειπώθηκαν και όλοι 
προβληματιστήκαμε και το συζητήσαμε ξανά και ξανά. Οι ημερομηνίες είναι 
συγκεκριμένες κι έπρεπε να γίνει αυτό που έγινε, μακάρι να γινόταν η διαδικασία το 
Πάσχα γιατί από αυτούς τους 132 είναι πολλοί φοιτητές και στρατευμένοι κι άρα θα 
είχαμε περισσότερη συμμετοχή αλλά δυστυχώς έπρεπε να γίνει τώρα. Θα 
παρακαλούσα πολύ όμως, αφού ούτως ή άλλως έχει μία συγκεκριμένη θητεία η οποία 
είναι βραχύβια να μην το απαξιώσουμε και να μην απαξιώσουμε έναν θεσμό που 
μόλις ξεκινάει. Επίσης να μην τον ποδηγετήσουμε αυτόν τον θεσμό που μόλις 
ξεκινάει, να μείνουμε εμείς μακριά και ν’ αφήσουμε ν’ ανθίσουν τα λουλούδια. 
Έχουμε όλοι μας ευθύνες αλλά, κατά την άποψή μου, μεγαλύτερη ευθύνη έχει αυτό 
το νεοεκλεγέν όργανο κι αν αυτό καταξιωθεί στη συνείδηση των νέων της πόλης τότε 
είναι σίγουρο ότι θα κεντρίσει και το ενδιαφέρον τους. Είναι ένας τρόπος αυτός γιατί 
είναι δύσκολη η προσέγγιση. Επίσης να πω ότι δεν είναι θέμα παρότρυνσης γιατί 
γίνονται ανακοινώσεις, γίνεται μία μεγάλη προσπάθεια και δεν είναι θέμα ούτε 
παρατάξεων ούτε ποιος θα υποκινήσει ποιον. Ίσως κάποια παιδιά που έχουν μάθει 
από τις οικογένειές τους να κινούνται μέσα στην πολιτική είναι και πιο επιρρεπείς 
στο να βάλουν υποψηφιότητα. Επιμένω λοιπόν στο ότι αν πετύχει αυτό το συμβούλιο, 
σ΄ αυτό το λίγο διάστημα και μπει μέσα στην καρδιά των νέων της πόλης τότε θα έχει 
γίνει ένα βήμα. Η άποψή μου είναι πως οι νέοι δεν συμμετέχουν γιατί εμείς δεν τους 
εμπνέουμε και γι’ αυτό έχουν απαξιώσει την πολιτική. Έχουμε λοιπόν κι εμείς να 
κάνουμε μία τεράστια προσπάθεια. 

Πρόεδρος: Δευτερομιλίες. 
Σκουμπόπουλος: Μία κουβέντα μόνο για να απαντήσω στον κ. Μιχαηλίδη. Η 

σύνθεση τότε του μητρώου ήταν πολύ διαφορετική. Τώρα υπήρχε ανοιχτή 
πρόσκληση ενώ τότε ήταν διαφορετικά τα πράγματα και υπήρχε εκπροσώπηση από 
τους συλλόγους. Δεν έφταναν λοιπόν μόνον οι ανακοινώσεις που κάναμε στον τύπο 
και πράγματι κάναμε πολλές, αλλά έπρεπε να πάμε στους αθλητικούς, πολιτιστικούς 
συλλόγους και στα μαθητικά συμβούλια. Εδώ έγινε σύσκεψη του αντιδημάρχου με 
τους διευθυντές αλλά έγινε με τους προέδρους των συμβουλίων των μαθητικών 
κοινοτήτων; Αν ψήφιζαν οι 132 θα λέγαμε εντάξει αλλά ούτε κι αυτούς δεν πείσαμε. 
Εν ονόματι όλων αυτών είτε που δεν τους πλησιάσαμε είτε που δεν έμαθαν, είτε γιατί 
δεν διάβασαν εφημερίδες, είτε γιατί έλειπαν δεν μπορώ να ψηφίσω αυτό το 
συμβούλιο. Ξέρω ότι τυπικά δεν γίνεται να μην επικυρωθεί το αποτέλεσμα αλλά 
εμείς, ως παράταξη, θα ψηφίσουμε λευκό. 

Μιχαηλίδης: Επειδή με τη σημερινή απόφαση πρέπει να συγκροτήσουμε το 
Τ.Σ. Νέων, να ανακηρύξουμε τα μέλη του αλλά και να το καλέσουμε σε πρώτη 
συνεδρίαση, προτείνω ως ημέρα της πρώτης αυτής συνεδρίασης στις 18-4-2008 και 
ώρα 12.00. 

Προεδρεύων: Ποιοι συμφωνούν με την εισήγηση της Δημάρχου και την 
πρόταση του αντιδημάρχου, κ. Γ. Μιχαηλίδη; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 14 σύμβουλοι: 
Μ. Σουμελίδης, Δ. Δάσκαλος, Τ. Χατζηαθανασίου, Γ. Μιχαηλίδης, Π. Παυλίδης, Σ. 
Μηλιόπουλος, Ν. Μωυσιάδης, Α. Τσιάρας, Ν. Τσιαμήτρος, Ν. Μαυροκεφαλίδης, Μ. 
Τρανίδης, Α. Παπαστεργίου, Γ. Κάκαρης, Γ. Ορφανίδης. 
 Λευκή ψήφο έδωσαν οι σύμβουλοι Χ. Σκουμπόπουλος, Β. Γιαννουλάκης, Μ. 
Σακαλής, Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή, Ι. Καλαϊτζίδης. 

Λευκή ψήφο έδωσε και ο πρόεδρος του Τοπικού Συμβουλίου Αγ. Βαρβάρας, 
κ. Σ. Διαμαντής.  

Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 1-4-2008 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου. 



2.- Το από 30-3-2008 πρακτικό της Εφορευτικής Επιτροπής των εκλογών για την 
ανάδειξη των μελών του Τοπικού Συμβουλίου Νέων Βέροιας. 
3.- Ότι η έκθεση του πίνακα των αποτελεσμάτων των παραπάνω εκλογών έληξε 
στις 2-4-2008. 
4.- Τις απόψεις και προτάσεις της Δημάρχου και των δημ. συμβούλων, όπως αυτές 
αναπτύχθηκαν στη συζήτηση του παρόντος θέματος. 
5.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
6.- Τις διατάξεις του άρθρου 93 του Ν. 3463/06 (Κ.Δ.Κ), του άρθρου 2 (παρ. 2) του 
Ν. 3443/2006 καθώς και του άρθρου 11 (παρ. 5) της αριθ. 6869/4-2-08 Κ.Υ.Α.. 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 
 Α) Επικυρώνει το αποτέλεσμα των εκλογών που διεξήχθησαν την 30η 
Μαρτίου 2008 στον Δήμο Βέροιας για την ανάδειξη των μελών του Τοπικού 
Συμβουλίου Νέων Βέροιας και ανακηρύσσει τα μέλη του, σύμφωνα με το από 30-3-
2008 πρακτικό της Εφορευτικής Επιτροπής των παραπάνω εκλογών, ως εξής: 
 
α/α ΤΑΚΤΙΚΑ ΜΕΛΗ ΨΗΦΟΙ 

1. Καπανίδης Κων/νος του Ιωάννη Δεκαεννέα   (19) 
2. Σοφιανίδης Άγγελος του Γεωργίου Δεκαεπτά      (17)  
3. Παπαδόπουλος Ιωάννης του Διογένη Δεκαπέντε   (15) 
4. Αργυρίου Βενετία του Φώτη   Δεκατέσσερις (14) 
5. Ταχματζίδης Ευστάθιος του Δημητρίου Δώδεκα           (12) 
6. Χρυσάφη Όλγα του Ιωάννη Δώδεκα           (12) 
7. Ιγνατιάδης Αναστάσιος του Μιχαήλ Επτά                 ( 7) 

 
α/α ΑΝΑΠΛΗΡΩΜΑΤΙΚΑ ΜΕΛΗ ΨΗΦΟΙ 
1. Ζωγράφου Αμαλία του Παντελή Έξι    ( 6 ) 

 
Β) Συγκροτεί το Τοπικό Συμβούλιο Νέων Βέροιας, ως εξής: 

1. Κωνσταντίνος Καπανίδης. 
2. Άγγελος Σοφιανίδης. 
3. Ιωάννης Παπαδόπουλος. 
4. Βενετία Αργυρίου. 
5. Ευστάθιος Ταχματζίδης. 
6. Όλγα Χρυσάφη. 
7. Αναστάσιος Ιγνατιάδης. 

 Γ) Καλεί τα παραπάνω μέλη του Τοπικού Συμβουλίου Νέων Βέροιας, 
σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 2 του 3443/2006 και του άρθρου 11 της αριθ.  
6869/4-2-08 Κοινής Απόφασης των Υπουργών Εσωτερικών & Εθνικής Παιδείας & 
Θρησκευμάτων, να προσέλθουν στο Δημαρχείο, στην αίθουσα συνεδριάσεων του 
Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στην πρώτη τακτική συνεδρίαση, 
που θα γίνει στις 18-4-2008 ημέρα Παρασκευή και ώρα 12.00, με θέματα ημερήσιας 
διάταξης τα εξής: 
 
ΘΕΜΑ 1ο : Εκλογή Προέδρου Τοπικού Συμβουλίου Νέων Βέροιας. 
ΘΕΜΑ 2ο : Εκλογή Αντιπροέδρου Τοπικού Συμβουλίου Νέων Βέροιας 
ΘΕΜΑ 3ο : Εκλογή Γραμματέα Τοπικού Συμβουλίου Νέων Βέροιας. 
ΘΕΜΑ 4ο : Εκλογή Ταμία Τοπικού Συμβουλίου Νέων Βέροιας. 
 



 
 

Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  192 / 2008 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Μ. Σουμελίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 Δ. Δάσκαλος Β. Γιαννουλάκης 

 Τ.  Χατζηαθανασίου Σ. Παναγιωτίδης 
ΠΕΤΡΟΣ ΤΣΑΠΑΡΟΠΟΥΛΟΣ Γ.  Μιχαηλίδης Ε. Σοφιανίδης 

 Σ. Μηλιόπουλος Μ. Σακαλής 
 Ν. Μωυσιάδης Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 
 Α. Δελαβερίδης Ε. Γουναράς 
 Α.  Τσιάρας Ι. Καλαϊτζίδης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ν. Τσιαμήτρος Γ. Ορφανίδης 
 Ν. Μαυροκεφαλίδης   
 Κ. Συμεωνίδης   
 Μ. Τρανίδης   

ΠΑΥΛΟΣ ΠΑΥΛΙΔΗΣ Α. Παπαστεργίου   
 Γ. Κάκαρης   
     
     
  ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΤΟΠΙΚΩΝ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΩΝ 
  

 Σ. Διαμαντής   
 

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  14-4-2008 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ  
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

 
 


